

## “TELL ME” questions (2017-)

1. **The brakes** should work if pressing the pedal does not feel spongy or slack. Test brakes as you pull off. The car should move in a straight line as you slow.
2. Correct **tyre pressures** are in the manufacturer’s guide. Check pressures with a reliable gauge when tyres are cold. Remember to check any spare tyre.
3. **Head restraints** works best when they cover back of your head with only a small gap.
4. **Tyres** must not have deep cuts or bulges; there should be grooves at least 1.6mm deep around each whole tyre and across its central three-quarters.
5. **Headlights and tail-lights** work by a switch. (You may first need to turn on the ignition). See them working from outside, or use reflections.
6. The **Anti-lock Braking System** is working if the “ABS” warning light (**amber**) is off.
7. **Direction indicators** are working if you can see them flashing (**amber**) outside.
8. **Brake lights** are working if you can see more (**red**) light behind you when you press the brake pedal.
9. The **power-assisted steering** is working if steering remains easy/light, not heavy.
10. Turn on **rear fog light(s)** with its switch when you can see less than 100m. (Dipped headlights and ignition may also need to be on). A warning light (**amber**) will confirm.
11. Switch on **main/full beam headlights**, from dipped, by turning/pulling its control. (Ignition or engine may also need to be on). A warning light (**blue**) will confirm.
12. You have sufficient **engine oil** if its level is between the minimum and maximum marks on the dipstick/oil level indicator.
13. You have sufficient **engine coolant** if its level is between the minimum (“MIN”) and maximum (“MAX”) marks on the reservoir or radiator filler cap.
14. You have a safe level of hydraulic **brake fluid** if the oil in its reservoir is at least up to the maximum (“MAX”) marking.

## “SHOW ME” questions (2017-)

*When it’s safe, please show me how you ...*

- |  |                                  |
|--|----------------------------------|
| ... wash and clean the rear windscreen.  | ... set the rear demister.       |
| ... wash and clean the front windscreen. | ... demist the front windscreen. |
| ... switch on your dipped headlights.    | ... open a side window.          |
|  | ... operate the horn.            |

## 告訴我 問題 (2017-)

1. 如果按下踏板不感到海綿或鬆弛，剎車應該可以正常工作。停車時測試剎車。當你減速時，汽車應該直線移動。
2. 正確的輪胎壓力在製造商指南中。當輪胎冷時，用可靠的儀表檢查壓力。記得檢查任何備用輪胎。
3. 當頭部束縛只用很小的間隙覆蓋你的頭部時效果最好。
4. 輪胎不得有深切口或隆起；每個輪胎周圍和中央四分之三都應有至少1.6毫米深的凹槽。
5. 大燈和尾燈透過開關工作。（您可能首先需要開啟點火）。看到他們從外面工作，或者使用反射。
6. 如果 'ABS' 警告燈（琥珀色）關閉，防抱死制動系統將正常工作。
7. 如果你能看到它們在外面閃爍（琥珀色），方向指示器就會起作用。
8. 如果您在按下剎車踏板時看到身後有更多的（紅色）燈，剎車燈可以正常工作。
9. 如果轉向保持簡單/輕便，而不是沉重，動力輔助轉向就會工作。
10. 當你看到不到100米時，用開關開啟後霧燈。（可能還需要開啟熄燈和點火）。警告燈（琥珀色）將確認。
11. 透過轉動/拉動控制元件，從浸漬中開啟主/全光束大燈。（點火或發動機可能也需要開啟）。警告燈（藍色）將確認。
12. 如果油位在量尺/油位指示器上的最小值和最大標記之間，則您有足夠的發動機機油。
13. 如果發動機冷卻劑的水準在儲油箱或散熱器填料蓋上的“MIN”和“MAX”標記之間，則您有足夠的發動機冷卻劑。
14. 如果儲油箱中的油至少達到“MAX”標記，則您有安全水準的液壓制動液。

## 展示我 問題 (2017-)

當安全時，請向我展示你是如何...

- ...清洗和清潔後擋風玻璃。
- ...清洗和清潔前擋風玻璃。
- ...開啟你的點亮大燈。
- ...設定後除霧器。
- ...取消前擋風玻璃。
- ...開啟一個側窗。
- ...操作喇叭。